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1. Ordföranden Torsten Ahlqvist hälsar ett 30-tal föreningsmedlemmar välkomna och 
förklarar årsmötet öppnat.  

 
2. Till ordförande för mötet väljs Torsten Ahlqvist och som sekreterare Tomas Ekholm. 

 
3. Peder Jakobsson och Olof Johansson utses att jämte ordföranden justera dagens 

protokoll. 
 

4. Kallelse till mötet och dagordningen godkännes. 
 

5. Verksamhetsberättelsen för det gångna året genomgås och justeras. Årsmötet 
godkänner verksamhetsberättelsen och denna läggs till handlingarna. 

 
6. Den ekonomiska redovisningen för 2008 genomgås och godkännes utan anmärkning 

av årsmötet. 
 

7. Revisorernas berättelse redovisas och läggs till handlingarna. 
 

8. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2008. 
 

Stadgeenliga val: 
 

9. Till styrelseledamöter för en tid av två år omvaldes Lisbeth Jakobsson, Torsten 
Ahlqvist och Lars Olsson. 

 
10. Omval av Mikael Jakobsson som styrelsesuppleant för en tid av två år. 

 
11. Omval av Lena Högdahl och Göran Robsarve som revisorer samt omval av Lillemor 

Lundvall som revisorssuppleant 
 

12. Till att som ordförande leda föreningen under kommande verksamhetsår väljes 
Torsten Ahlqvist. 

 
13. Till att ingå i valberedningen omväljes Bertil Lundin, Lasse Högdahl och Gunilla 

Hansson. Gunilla Hansson är sammankallande. (Jerker…) 
 

14. Medlemsavgiften för 2009 beslutades av årsmötet till 100 kronor för enskild medlem. 
 

15. Styrelsen förslag för planerad verksamhet och budget för 2009 presenteras. Årsmötet 
godkänner styrelsens förslag. 

 
16. Övriga frågor 

- Olle Jakobsson presenterade förslag till ombyggnad av skolgården. Ombyggnaden 
skulle innebära ny entré, handikappanpassat toalettrum och förrådsutrymme. 
Kostnaden har Olle räknat till 778 000 sek vilket motsvarar 10 960 sek/kvm. I 



kostnaden innefattas även bygglovsavgiften om 3 700 sek. Priset är framförhandlat av 
Olle och får betraktas som förmånligt. 
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- Fredrik Ahlqvist frågar om han kan få använda föreningens webbsida för att locka 
intressenter till att röja upp och renovera Fröjels gamla hoppbacke. (mitt för gamla 
skolan) 
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- Det kom upp ett förslag om att Hansahälsan skulle kunna hjälpa till att röja Hajd-
änget vid Mulde ridhus. Om detta visar sig fungera kanske de skulle kunna hjälpa till 
vid hoppbacken också. 
 
- Det kommer att vara en föreläsning om ”Bygga Gotland” i Sanda bygdegård den 
16/4. Bygga Gotland handlar om stadsplanen på Gotland och beskriver frågor om 
strandskydd, byggplan, vindkraftsparker etc.  
 

17. Ordförande avslutar årsmötet och i samband med detta erbjuds de årsmötesdeltagare 
som ännu inte fått Hans von Heijnes fina limerick-komplement till Fröjel-boken varsitt 
exemplar. Tack framfördes för denna lilla trycksak, som får representera en av de 
minnesvärda händelserna i hembygdsföreningen år 2008 och härmed, för att citera 
författaren, för årsmötet sätta � 

 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Tomas Ekholm Torsten Ahlqvist      Peder Jakobsson Olof Johansson 


